
 

Districte de Ciutat Vella 

 

ACTA 

Comissió de Seguiment del Consell de Barri del Raval 
 

Data: 24.01.2017 Hora: 19h 
Lloc: Casal de barri Folch i Torres 

Participants 
Nom i cognoms  Entitat  

 

IMMA SOLÉ          Biblioteca St. Pau i Sta. Creu 

FATIMA AHMED          ASSOC Diàlegs de Dona 

MAITE ROCA          AVC Carrer Cera 

NURIA SERRA      Taula de Mediació de Folch i Torres 

ENRIC MENA              Taula del Raval, AAVV Cera, AIPCC 

MARIA CASAS          La Taula del Raval 

FINA GARCIA              IMPULSEM 

ALEXANDRA BOZONET          TEB 

MICHAEL HARRAM          TEB 

EVA ALFAMA          Consellera de Barcelona en Comú 

SANTIAGO IBARRA          Conseller de Barcelona en Comú 

MATALIA MARTÍNEZ          Consellera B‐Comú 

MARIA JOSE ARTEAGA          Consellera PSC 

JÚLIA BAREA              Consellera Ciutadans 

JORDI BORDAS            Conseller ERC 

ROGER PUIGVÍ          Conseller PDCAT 

ESPERANÇA BUSQUETS          Tecnica de barri Raval 

JUST PEREZ          Tecnic de barri Raval 

 

Temes tractats 
La consellera obre la sessió exposant els temes a tractar: 

1‐ Seguiment dels compromisos del darrer Consell de Barri (29.11.2017) 
2‐ Ordre del dia del proper Consell de barri 
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1.‐ Seguiment dels compromisos del darrer Consell de Barri  

 Obres Pl Folch i Torres: Data d’inici de febrer 2017 

 Trasllat  dels  Equipaments  de  Salut:  Estem  treballant  per  l’aparcament  dels 

voltants del Centre d’Urgències d’Atenció Primària de Ciutat Vella‐Peracamps 

(CUAP). 

 Neteja de C/ Robadors: Es fan intervencions en les bústies i s’informa de l’inici 

de la campanya de Neteja 

 Reparcel∙lació  zona  Arc  del  Teatre:  S’informa  de  la  sessió  informativa  del 

19.1.2017 

 Problemàtica dels Taxis que es perden a la zona d’Arc del Teatre: es parlarà a 

la taula de mobilitat 

 Fires: Es preveu campanyes d’inspecció per tal que l’espai quedi en condicions 

de neteja esperada. 

 Cartells  de  Consell  de  Barri:  Es  preveu  incloure  el  castellà  ademés  d’altres 

llengües. 

 

2.‐ Ordre del dia del proper Consell de Barri. 

A  la  comissió de  seguiment del 29 de novembre va  sortir que al Consell de barri es 

treballaria  el  tema  de  Sensellarisme. Cal  destacar  les  diferències  entre  les  persones 

sense  llar  i  les persones que  fan estada al carrer. Al Consell de Barri s’explicaran    les 

línies del Pla de Sensellarisme amb especialistes  i  fila “0”. Tal  i com es va acordar es 

tractarà com a primer punt de l’ordre del dia i en un format de plenari (més o menys 

45 minuts). 

 

Torn obert de paraules 

 Des del TEB es comenta que s’ha treballat el tema la idea és presentar un vídeo 

de 5 o 10 minuts  al Consell de Barri. Com  a  vivència pot  ser molt útil per  a 

sensibilitzar sobre el fet del sensellarisme. 

 Maria Casas  (Taula del Raval) comenta que estarà molt bé aquesta  temàtica  

perquè es podrà tenir més informació al respecte, com per exemple saber si es 

necessiten més diners. 

 Maite Roca  (AAVVC Carrer Cera) comenta que el  tema de  la voluntarietat és 

important per tal de poder treballar amb aquestes persones. 

 Fina Garcia (IMPULSEM) explica que el fenomen ha evolucionat, abans hi havia 

molta gent autòctona i ara hi ha molts europeus, s’hauria de veure com afecta. 
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 La consellera comenta que l’espai també condiciona.  

 Maria Casas (Taula del Raval) explica que ara es juga el gat i la rata, sempre es 

dóna la volta al circuit. No s’acaba de veure el final. 

 Núria  Serra  (Taula de Mediació de  Folch  i  Torres) pregunta  si hi ha manera 

d’obligar‐los a que no beguin alcohol al carrer?  

 Maite Roca  (AVC Carrer Cera)  comenta que  s’estan desplaçant  a  les  illes de 

cases de l’Eixample. També tenen el problema de salut perquè pixen al carrer. 

 La  consellera  explica  que  Barcelona  ha  tingut  polítiques  de  sense  sostre 

històriques, cosa que no ha passat a d’altres ciutats. 

 Núria Serra (Taula de Mediació de Folch i Torres) comenta que se’ls hi facilita 

molt la vida. 

 El conseller diu que els especialistes explicaran l’efecte crida, si hi és o no. 

 Maite  Roca  (AAVVC  Carrer  Cera)  comenta  que  hi  ha molta  planta  baixa  de 

xaterreries. 

Aniran com punts informatius: 

‐Pla  d’usos:  actualment  hi  ha  una moratòria  fins  a  1  any.  A  l’octubre  s’ha  de 

presentar. Tipus: Taller curt. 

 

Acords 
L’odre del dia del proper Consell de barri del 2 de març de 2017 serà: 

‐Pla de Sensellarisme 

‐Pla d’usos 

‐Punt informatiu 

‐Torn obert de paraules 

 

Es clou la Comissió de Seguiment a les 20,30h 
 
 
 
 
 
El/els/les Tècnics/ques de barri 
 


